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Protokół 

z VI Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 27 kwietnia 2015 r. 

Posiedzenie VI Sesji rozpoczął o godz. 15
30 

 Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki 

Wojciech Berent wypowiadając słowa: „Otwieram VI Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości: Panią Wójt, zaproszonych gości, 

radnych, sołtysów oraz przybyłych mieszkańców gminy Sadlinki. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 15 radnych, w związku z czym 

Przewodniczący Rady Wojciech Berent stwierdził prawomocność obrad (lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki odczytał porządek obrad. Radny Mirosław Tadejewski 

zaproponował aby wykreślić pkt 14 dotyczący podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia 

Programu Stypendialnego Gminy Sadlinki. Przewodniczący Rady – Wojciech Berent 

wyjaśnił, że z jego inicjatywy na posiedzeniu komisji wspólnych Rady Gminy Sadlinki 

postanowiono wykreślić powyższy punkt. Radni wyrazili zgodę na wykreślenie punktu 14      

z porządku obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie przedstawicieli koła łowickiego „Daniel” i „Odyniec”. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

5. Sprawozdanie z działalności Przedszkola Publicznego w Sadlinkach za 2014 rok.  

6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach za 2014 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2014 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2015r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

położonych w miejscowości Nebrowo Małe stanowiących własność Gminy Sadlinki. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnych 

umów dzierżawy nieruchomości niezabudowanych stanowiących mienie komunalne 

na okres 3 lat.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest dla Gminy Sadlinki na lata 2015 – 2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat oraz 

wysokości stawek procentowych bonifikat od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem nieruchomości gminnych na okres 3 lat. 

14. Przyjęcie protokołu z obrad V Sesji. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 
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Ad. 2.  

 W. Berent – Przewodniczący Rady – poprosił o wypowiedź Pana Arkadiusza 

Popielarczyka Prezesa Koła Łowieckiego „Daniel” w Kwidzynie.. 

A. Popielarczyk – Koło Łowieckie „Daniel” -  w gminie Sadlinki  osiąga 186 ha. Szkody są 

uciążliwością dla rolników. W roku ubiegłym koło zapłaciło za dwie szkody. Koła czekają 

nowe uregulowania – nowy projekt, nowe prawo łowieckie, będą nowe rozwiązania. Nie 

wiadomo, co przyniesie przyszłość. Dodał, że myśliwy ma określone warunki, gdzie może 

polować.  

W. Berent – Przewodniczący Rady  – poprosił o wypowiedź łowczego Daniela Nowickiego 

z Koła Łowieckiego „Odyniec”. 

D. Nowicki – Koło Łowieckie „Odyniec” – przeprosił za nieobecność Prezesa Koła 

Łowieckiego „Odyniec”. Wyjaśnił, że są zgłoszenia dotyczące posianej kukurydzy. 

M. Tadejewski – radny – ostatnio byliśmy z Panem Wojtowiczem Januszem na polach         

w Nebrowie Małym i muszę powiedzieć, że jest bardzo duża populacja saren. Nagle watahy 

się pojawiły. 

D. Nowicki – mamy plany i nie możemy wykonywać ponad plan. 

W. Beeg – radny – a co z bobrami, wchodzą w pola uprawne? 

D. Nowicki  - to pytanie do Ministerstwa, bobry są pod ochroną. Nie mamy na to odstrzału. 

J. Piskor – radny -  dlaczego jest zmiana zarządu, przecież poprzednicy dobrze pracowali. Z 

nimi się bardzo dobrze współpracowało. 

D. Nowicki  - tak wyszło, głosowanie było tajne, większość tak zdecydowała. 

J. Piskor – radny -  u mnie myśliwi pilnują. Ja wieczorem byłem i muszę przyznać, że 

myśliwi pilnują. 

E. Krajewska – Wójt -  zmienia się prawodawstwo dotyczące odstrzału przez myśliwych, w 

jakim kierunku to pójdzie, jak z odszkodowaniami, koła nie mają pieniędzy aby 

zrekompensować straty. Odszkodowania SA bardzo niskie, niewspółmierne do szkód. 

A. Popielarczyk –  istniejące rozporządzenie mówi, że musi być współpraca między 

użytkownikiem a kołem łowieckim, uwarunkowania nie są precyzyjnie określone. Stosujemy 

nadzór nad polami, grodzimy teren. Nowe proponowane rozwiązanie,  to fundusz 

odszkodowawczy. Koło łowieckie będzie płacić 70% należności, tej, którą zapłacono za 

szkody rolnika do firmy, która będzie się zajmowała szacowaniem i wypłacaniem szkód. Nie 

jestem w stanie powiedzieć, czy to będzie dobre rozwiązanie dla koła. Nie wiemy do czego to 

doprowadzi. Jesteśmy na plusie ale nie wiemy jak będzie dalej. Wartość za zwierzynę się 

uszczupla, to się nie bilansuje. Mamy ogólnie dobrą współpracę. Obserwujemy procedurę 

legislacyjną i jesteśmy pełni obaw. 



3 
 

M. Zdankiewicz – radny -  przez naszą gminę przebiega droga 532, zmodernizowana 

wielkim kosztem, teraz dziki niszczą ją dokumentnie, coś zróbcie, opryski, czy cokolwiek 

innego. Panowie jako fachowcy jakiś sposób macie. 

A. Popielarczyk –  można popryskać pobocza ale to nie będzie działało. To się zaczęło dziać 

po utwardzeniu pobocza, coś jest chyba w tym produkcie. 

W. Berent – Przewodniczący Rady  – to się dzieje tylko pod drzewami liściastymi, dębami. 

A. Popielarczyk –  tam, gdzie jest sosna też są zniszczenia. 

E. Krajewska – Wójt -  proszę opowiedzieć o planach finansowych. 

J. Grzebisz – Koło Łowieckie „Daniel” – przedstawił plany finansowe, zdał również relacje 

ile  i jakiej zwierzyny pozyskano. Wyjaśnił, że rada łowiecka rejonu opracowuje                      

z 27 terenów łowieckich plany pozyskiwania zwierzyny. 

A. Popielarczyk –  dodał – jeśli chodzi o finanse, to w ubiegłym roku było 5.500 zł zysku. W 

roku bieżącym przyjęliśmy 12.000 zł na minusie. Podejmujemy wszelkie działania, robimy 

ogrodzenia wspólnie z rolnikami. 

J. Gutmański – radny – jakie są kolejności działań, co rolnik musi zrobić, żeby to zgłosić? 

A. Popielarczyk –  P. Wójt otrzymuje wykaz osób do obliczania szkód oraz załącznik, który 

trzeba wypełnić. Mamy 7 dni na rozpatrzenie sprawy. Staramy się to robić szybko ale nieraz 

się nie da. Nam nie zależy na tym, aby uciec od problemów. 

M. Gruszczyński – sołtys – prowadzę działalność usługową,  zajmuję się zbiorem 

kukurydzy, ilość strat dopiero widać z pozycji kombajnu. Dziki robią straszne szkody. Jaka 

jest możliwość zabezpieczenia obsianych pól? 

A. Popielarczyk –  np. 120 ha kukurydzy nikt  nie jest w stanie ogrodzić. Teraz lochy są 

wyproszone i te małe muszą jeść, dlatego tak się dzieje. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  podziękował za przybycie i wyczerpujące 

wypowiedzi. 

Ad. 3.  

J. Piskor – radny – zadał pytanie – ile kosztowały tablice z adresem i naprawa drogi              

w Bronisławowie i czy to jest dla wioski najlepsze? 

L. Ramza – Dudek – radna -  mieszkańcy ul: Piaski od nr 4 do 6 otrzymali odpowiedź,       

że nie będzie zrealizowane oświetlenie, proszę podać jakie będą plany, proszę także                  

o postawienie znaku w „Kółeczku” – strefa zamieszkania. 

B. Wiącek – radny – pierwsze pytanie dotyczy parkingu pod dębami – parking leśny przy ul: 

Grudziądzkiej, czy będzie coś robione. Drugie pytanie – czy nastąpiły zmiany godzin 

oświetlenia ulic bo przy ul: Grudziądzkiej lampy palą się całą noc. Kolejne pytanie – czy 



4 
 

znaleziono sprawców uszkodzenia wiaty na stacji kolejowej oraz czy byłaby możliwość 

postawienia siatki pomiędzy boiskiem a placem zabaw na „Kółeczku”. 

E. Pazdan – sołtys – czy ja jako sołtys mogłabym zadać pytanie? 

W. Berent – Przewodniczący Rady – ale to  tylko ewentualnie w wolnych wnioskach. 

Ad. 4.  

E. Krajewska – Wójt – omówiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 5. 

B. Grześkowiak – Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego – przedstawiła 

sprawozdanie z działalności zespołu interdyscyplinarnego. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował za przedstawienie problematyki, z jaką 

zespół interdyscyplinarny się borykał w ubiegłym roku i w imieniu swoim oraz wszystkich 

radnych, życzył powodzenia i cierpliwości. 

E. Złotnik – Strzelecka – Dyrektor Przedszkola Publicznego w Sadlinkach – przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Przedszkola Publicznego w Sadlinkach za 2014 r. 

E. Krajewska – Wójt – każde dziecko, które chcą rodzice zapisać do przedszkola będzie 

przyjęte. Dodała, że przedszkole w Sadlinkach jest jednym z najlepszych w powiecie.  

W. Berent – Przewodniczący Rady -  wiemy, że jest teraz prowadzony nowy nabór, czy jest 

tendencja zwyżkowa? 

E. Złotnik – Strzelecka – Dyrektor Przedszkola Publicznego w Sadlinkach – 

odpowiedziała, że bez zmian. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  czy te przekazane nam informacje są gdzieś 

umieszczane? To byłaby dobra rzecz dla rodziców, to jest taka  moja sugestia. 

E. Złotnik – Strzelecka – Dyrektor Przedszkola Publicznego w Sadlinkach – w chwili 

obecnej w budowie jest strona i nie będzie przeszkód aby umieszczać to. 

A. Michalska – radna – tak, jak oświata w naszej gminie funkcjonuje, może nam niejedna 

gmina pozazdrościć – wyników, lokalizacji, infrastruktury, wyposażenia i to jest dużą zasługą  

P. Wójt za prowadzenie dobrej polityki. Mamy się z czego cieszyć. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  podziękował za przedstawienie sprawozdania i życzył 

dalszych sukcesów. 

H. Turbakiewicz – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach – 

przedstawiła w formie prezentacji sprawozdanie z działalności biblioteki za 2014 r. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  P. Kierownik, czy ewentualnie widzi Pani potrzebę 

rozbudowy biblioteki? 
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H. Turbakiewicz – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach – biblioteka 

nie może być martwym tworem. Dzięki państwu i P. Wójt otrzymujemy pieniądze. Lokal ma 

60 m
2 

, nie jest to maleństwo ale przydałoby się większe pomieszczenie, woluminów 

przybywa. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  podziękował za obszerne sprawozdanie i życzył 

powodzenia, wszystkiego dobrego i oby więcej czytelników odwiedzało bibliotekę. 

O godz. 18
00 

 Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwę. O godz. 18
10 

wznowiono 

obrady. 

Ad. 7.  

A. Kulesz – Kierownik GOPS – omówiła sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Sadlinkach za rok 2014. 

L. Ramza – Dudek – radna – w sprawozdaniu została zawarta informacja, że w ramach 

programu „Pomoc Państwa w zakresie dożywiania” pomoc jest udzielana na dożywianie w 

formie posiłku lub żywności, skąd mamy pewność, że dana osoba zakupi właśnie to, bo tą są 

świadczenia, czyli pieniężne.. 

A. Kulesz – Kierownik GOPS – nigdy nie mamy pewności, mamy zabezpieczenie, że dana 

osoba chciała na żywność i otrzymała. W poprzednich latach w miarę potrzeb robiliśmy 

paczki żywnościowe. 

A. Gędłek – radna – czy narkomanowi i alkoholikowi też jest przyznawana pomoc w formie 

pieniężnej i jakie są kryteria przyznawania tej pomocy? 

A. Kulesz – Kierownik GOPS – jeśli alkoholik jest członkiem rodziny, to nie odmawiamy 

pomocy. Nie możemy odmówić całej rodzinie z uwagi na to, że jedna osoba nadużywa. 

E. Krajewska – Wójt – często zwracacie uwagę, dlaczego dajemy, nie powinniśmy 

przyznawać pomocy, szczególnie długotrwale bezrobotnym ale to jest najtrudniejsza grupa, w 

ogóle nie poszukująca pracy. Druga grupa to osoby w okresie przejściowym, które nie 

kwalifikują się do pomocy, tych ludzi najbardziej szkoda. Zdarza się też tak, że jedno z 

małżonków przebywa za granicą i nie wykazują  dochodów w myśl prawa kwalifikują się do 

pomocy. 

A. Kulesz – Kierownik GOPS – nie wykazują też faktu wykonywania prac dorywczych. 

Niektórzy chwalą się, że są narkomanami. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  podziękował za przedstawienie sprawozdania. 

Ad. 8.  

G. Podgórska – Skarbnik – wskazała, że wpłynęłą dotacja dotycząca akcyzy do paliwa. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr VI/38/2015 Rady Gminy Sadlinki w sprawie 

zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2015 r. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, w związku z czym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 9. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Nebrowo Małe stanowiących 

własność Gminy Sadlinki. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr VI/39/2015 Rady Gminy Sadlinki w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Nebrowo 

Małe  stanowiących własność Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, w związku z czym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 10.  

W. Berent – Przewodniczący Rady -  przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie w drodze kolejnych umów dzierżawy nieruchomości niezabudowanych 

stanowiących mienie komunalne na okres 3 lat. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr VI/40/2015 Rady Gminy Sadlinki w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnych umów dzierżawy nieruchomości 

niezabudowanych stanowiących mienie komunalne na okres 3 lat. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, w związku z czym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 11.  

W. Berent – Przewodniczący Rady -  przedstawił uchwałę dotyczącą „Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest dla Gminy Sadlinki na lata 2015 – 2023”. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr VI/41/2015 w sprawie uchwalenia „Programu 

usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Sadlinki na lata 2015 – 2023”. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, w związku z czym uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 12.  

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr VI/  /2015 w sprawie określenia warunków 

udzielania bonifikat oraz wysokości stawek procentowych bonifikat od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 7 radnych, 8 radnych było przeciwnych, w związku z czym 

uchwała nie została podjęta. 
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Ad. 13.  

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr VI/42/2015 w sprawie oddania w najem 

nieruchomości gminnych na okres 3 lat. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu w związku       

z czym uchwała została podjęta. 

Ad. 14.  

Za przyjęciem protokołu z obrad V Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 15 radnych,            

w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 15.  

E. Krajewska – Wójt – jeśli chodzi o pytanie radnego J. Piskora odpowiem na piśmie. 

Natomiast jeżeli chodzi o ul: Piaski w Sadlinkach to muszę przypomnieć, że państwo 

przyjmujecie i realizujecie budżet. Musicie mieć świadomość, że na to trzeba mieć pieniądze. 

Potrzeby w tym zakresie są olbrzymie. Koszty wybudowania i utrzymania oświetlenia są 

wielkie. Sukcesywnie budujemy punkty ale budżet jest taki a nie inny. Parking przy ul: 

Grudziądzkiej, to jest parking leśny, my tego nie finansujemy. Lampy palą się całą noc na ul: 

Grudziądzkiej – jeśli państwo widzicie, to proszę nie czekać na sesję ale zgłaszać szybciej, 

wypadałoby gospodarzom na swoim terenie to robić.  Postawienie znaku w „Kółeczku” znak 

„Strefa zamieszkania” – proszę mieć świadomość, że wszyscy mieszkańcy muszą się zgodzić. 

L. Ramza – Dudek – radna – jeżeli będzie taka potrzeba, to zbiorę podpisy osób, które to mi 

zgłaszały. 

E. Krajewska – Wójt – bardzo proszę, chciałabym wiedzieć, że ktoś chce, żeby to było.  Jak 

ktoś przyjdzie na skargę, to będę wiedziała, że ta osoba sobie to życzyła. Jeżeli chodzi             

o oddzielenie siatką placu zabaw z boiskiem, przyjrzymy się temu. Mamy wiedzę dotyczącą 

sprawców zniszczenia wiaty. Niestety, są to osoby nie pracujące, nie ma możliwości 

ściągnięcia środków za zniszczenie. 

M. Tadejewski – radny -  pojawiło się ogłoszenie o sprzedaży  lokalu w Nebrowie Wielkim. 

Czy jest już jakaś oferta, czy będzie przetarg i kiedy? 

E. Krajewska – Wójt – na razie jest ogłoszenie, nie wiem ile będzie ofert, do dnia przetargu 

nie wiadomo. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  zróbmy spotkanie Komisji Ładu i Porządku 

Publicznego i zaprośmy Kierownika Posterunku w Sadlinkach. 

M. Zdankiewicz – radny – może komisje wspólne, może w innej wsi się coś dzieje. 

Ad. 16.  
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E. Krajewska – Wójt – dotyczy to naszej nie podjętej uchwały. Chciałam się spytać, jaki jest 

powód nie podjęcia uchwały  o bonifikacie. Część radnych głosowali przeciwko. Państwo nie 

mówiąc nic to zrobili. 

L. Ramza – Dudek – radna – mówi się o tym, że w gminie szuka się oszczędności                 

a bonifikata 50% - robimy prezent mieszkańcom. Tyczy się to tylko wybranej ilości osób. Ja 

nie widzę przesłanek aby tę bonifikatę dać. W budżecie było zaplanowane 40.000 zł z tego 

tytułu dochodu. 

E. Krajewska – Wójt –  ja rozumiem, że Pani się to nie podoba ale tylu radnym? Jeżeli 

danemu właścicielowi się to należy, to dlaczego nie mogą mieszkańcy skorzystać. Nie wiemy, 

kto złoży podanie. Ta siódemka ma być pokrzywdzona. Na komisjach nie wypowiedzieliście 

się. 

L. Ramza – Dudek – radna – my nie chcemy podjąć uchwały z bonifikatą, bo to jest 

uszczuplenie dochodów gminnych. 

E. Krajewska – Wójt –  odpowiem, że nie mogą skorzystać, bo rada nie chce. 

A. Michalska – radna – P. Wójt, mam taką prośbę, czy  można zaprosić kogoś                       

z Wojewódzkich Dróg. Od pewnego czasu każdy chce lampy w Okrągłej Łące, w chwili 

obecnej są ogółem trzy lampy. Będę na każdej sesji i komisji wnioskować o lampy. Po pół 

roku każdy żąda sobie lampy. Pomyślcie trochę o Okrągłej Łące, u nas jest tak ciemno. 

E. Pazdan – sołtys –  dziękuję za udzielenie głosu, doczekałam się wreszcie  ja jestem 

zniesmaczona bardzo po ostatniej sesji, dlatego mam podstawowe pytanie: będąc 16 lat radną 

był jakiś regulamin, który mówił,  jak ma się zachować radny, komu udziela głosu Pan 

Przewodniczący. Po ostatniej sesji zauważyłam…. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – przepraszam, Pani jako sołtys nie ma prawa zabierać 

głosu, ten punkt był omówiony na ostatniej sesji tzn. na ostatniej komisji. 

E. Pazdan – sołtys –  dlaczego Pan mi przerywa, przepraszam bardzo. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – bo mam takie prawo. 

E. Pazdan – sołtys –  ma Pan prawo? 

W. Berent – Przewodniczący Rady – tak,  bo mam takie prawo. 

E. Pazdan – sołtys –  to dlaczego nie przerwał Pan wystąpienia Panu, który występował na 

ostatniej sesji, to była farsa. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – to nie jest farsa. 

 E. Pazdan – sołtys –  to była farsa i jeżeli Pan pozwala komukolwiek  zabierać głos w takiej 

sprawie, której nie powinien załatwiać na takiej sesji, ja się z tym nie spotkałam. Dziękuję za 

łaskawe udzielenie mi głosu. 
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W. Berent – Przewodniczący Rady – dziękuję  bardzo. 

J. Piskor – radny – jeśli chodzi o uchwałę o bonifikacie, to jest jeszcze coś takiego jak 

kodeks postępowania administracyjnego, ludzie na nią czekają. Prawo europejskie o tym 

mówi. Może to są niuanse sąsiedzkie. Jedna osoba powie veto, idą pieniądze na co innego i 

nikt nie protestuje. 

L. Ramza – Dudek – radna – dlaczego Pan tak mówi, przecież ja nie wiem kto złożył te 

wnioski. Ustawa pozwala na ustalenie bonifikaty ale to jest uszczuplenie budżetu. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – nie jest to tylko  decyzja naszej koleżanki ale 

wszystkich radnych 

J. Piskor – radny – Pani koncert życzeń ma być zrealizowany. 

A. Gędłek – radna -  chciałabym w imieniu mieszkańców złożyć petycje i 2 wnioski. 

E. Krajewska – Wójt – petycjami nic nie załatwicie, przecież to jest niegospodarność a teraz 

Pani jest przedstawicielem i nie można obiecywać czegoś, co jest nierealne. Nie problem jest 

przejść po mieszkańcach, dajecie mieszkańcom nadzieję a jak podzielić na inne zadania. 

M. Zdankiewicz – radny – proszę w połowie maja wspólną komisję. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – odpowiedział - planujemy sesję pod koniec maja 2015 

r. i o godz. 19
50

 zamknął obrady VI Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała 

Brygida Formela 

 

 

 

 

 

 


